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Burmistrz miasta i Gminy
PLAC NIEPODLEGŁOŚCI 1 | 62-035 KÓRNIK | TEL. 61 8 170 411 | FAX 61 8 170 475 | KORNIK@KORNIK.PL

Kórnik, dnia 04.11.2024 r.

WB3-ET.7240.18.2024

Rada Miasta i Gminy Kórnik Pani
Marta Kowalczyk
Radna
Rady Miasta i Gminy Kórnik

Nawiązując do Pani interpelacji z dnia 16 października 2024 r. (data 

wpływu do Urzędu 25.10.2024 r.) w sprawie konieczności zwiększenia liczby 

kurów autobusów linii komunikacyjnej nr 511 lub 512 w związku ze zgłoszeniami 

mieszkańców dotyczącymi przepełnionych autobusów i niewystarczającą 

częstotliwością kursów w godzinach szczytu informuję, że wystąpię do Zarządu 

Transportu Miejskiego w Poznaniu jako Organizatora publicznego transportu 

zbiorowego dla ww. linii komunikacyjnych z prośbą o analizę możliwości 

logistyczno - personalnych i kalkulacji ilości wzkm oraz kwoty, którą Gmina 

Kórnik będzie musiała zabezpieczyć w budżecie na ewentualne wprowadzenie 

proponowanych przez Panią zmian.

O przedłożonych rozwiązaniach zaproponowanych przez Zarząd Transportu 

Miejskiego w Poznaniu i możliwości ich realizacji oraz ewentualnym terminie 

wdrożenia poinformuję Panią w oddzielnej korespondencji.

Otrzymuje:
1/ adresat,

[2/ Biuro Rady MiG Kórnik 
3/ a/a
Sprawę prowadzi:
Anna Borowiak
tel. (61) 8972-606 w. 589
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Rada Miasta i Gminy Kórnik 
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Zarząd Transportu Miejskiego 

ul. Matejki 59

60-770 Poznań

Nawiązując do interpelacji Pani Marty Kowalczyk Radnej Miasta i Gminy Kórnik 

z dnia 16 października 2024 r. w sprawie konieczności zwiększenia liczby kurów 

autobusów linii komunikacyjnej nr 511 lub 512 w związku ze zgłoszeniami 

mieszkańców dotyczącymi przepełnionych autobusów i niewystarczającą 

częstotliwością kursów w godzinach szczytu Urząd Miasta 

i Gminy Kórnik zwraca się do Zarządu Transportu Miejskiego w Poznaniu jako 

Organizatora publicznego transportu zbiorowego dla ww. linii autobusowych 

z prośbą o analizę możliwości logistyczno - personalnych i kalkulacji ilości wzkm 

oraz kwoty, którą Gmina Kórnik będzie musiała zabezpieczyć w budżecie na 

ewentualne wprowadzenie proponowanych zawartych w interpelacji.

W załączeniu przekazujemy kserokopię interpelacji Pani Marty Kowalczyk.

Przem ^sfawPPacholski

Otrzymuje:
1/ adresat,
2/ KPA Kombus Sp. z o.o.
З/ M. Kowalczyk

Radna Rady MiG Kórnik
Biuro Rady

5/ a/a
Załącznik:
- kserokopia interpelacji
Sprawę prowadzi:
Anna Borowiak
tel. (61) 8972-606 w. 589


